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Protokół  Nr XXXIX/18 

 

z XXXIX sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu 26 stycznia 

2018 r.  w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli,                                                  

w godz. od 10:00 – 13.00. 

 

Ustawowa liczba radnych       - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  18 

 

Obecni na sesji radni: 

1. Andruszkiewicz Elżbieta 

2. Iwaniuk Hanna     

3. Kaczmarek Adam    

4. Kaczorowska Marta                     

5. Kochelski Janusz                                    

6. Kubiak Dariusz                                       

7. Łabędzki Marcin                             

8. Pacewicz Feliks       

9. Pawłowska Joanna               

10. Rybka Marcin    

11. Rychlik Wojciech     

12. Solarek Romuald     

13. Mataśka Paweł                                

14. Strzelczyk Przemysław              

15. Szuster Stanisław    

16. Warchlewski Piotr     

17. Witkowska Jolanta 

18. Włodarczyk Grzegorz 

19. Ziółkowski Tomasz 

 

Nieobecna: Hanna Iwaniuk  

 

Punkt 1 
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Otwarcie obrad XXXIX/18 sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                             

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia XXXIX/18 sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego Janusz Kochelski, witając radnych 

i przybyłych gości. Stwierdził również że, na sali jest obecnych 18 Radnych (na 

faktyczny stan 19) wobec czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą prawomocne 

i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

1. Otwarcie XXXIX sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                              

i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Informacja starosty zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu 

zduńskowolskiego w 2017 r.   

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2017 r.   

8. Sprawozdania: merytoryczne i finansowe z realizacji zadań powiatowej biblioteki 

publicznej dla powiatu zduńskowolskiego powierzonych Miejskiej Bibliotece 

Publicznej im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli w 2017 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 

budżetu powiatu zduńskowolskiego dla niepublicznych szkół posiadających 

uprawnienia szkoły publicznej i niepublicznych placówek oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

10. Analiza wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego wynikających z obowiązku realizacji art. 30 a 

Karty Nauczyciela za rok 2017.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w przedmiocie ustanowienia  

partnerstwa i przyjęcia pomocy finansowej od Gminy i Miasta Szadek. 
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12. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2017 r.   

13. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2018–2035 – FK.1/18.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17 w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2018 – FK.2/18.   

15. Interpelacje i zapytania Radnych.   

16. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie XXXIX sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) przyjęła proponowany porządek 

obrad. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) przyjęła protokół z XXXVII sesji 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 4 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego i Starosty 

Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Na XXXVIII sesji w dniu 22 grudnia 2017 r.  Rada Powiatu podjęła                                                                

9 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. 

Od sesji odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu.  Przedmiotem obrad Zarządu 

były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,                                                                                        

jak  i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

Wydział Inwestycji, Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju 

Projekt „Przedsiębiorczy Powiat Zduńskiego” .  W styczniu 2018 r. w budynku 

Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Zduńskiej Woli   odbyło się 

noworoczne spotkanie przedsiębiorców, samorządowców, ludzi kultury, nauki i sztuki 

organizowane przez Powiat Zduńskowolski. Spotkanie było również okazją do 
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uhonorowania osób i instytucji, które współpracują  z powiatem.  Podziękowano także 

przedsiębiorcom, którzy uczestniczyli w działaniach promocyjnych realizowanych w 

ramach projektu. 

W dniach 29.01.2018 r.  – 02.02.2018 r. reprezentacja Powiatu Zduńskowolskiego 

uczestniczyć będzie w  Międzynarodowych Targach Poznańskich BUDMA w Poznaniu.   

Od 14 do 16 maja 2018 r. reprezentacja Powiatu Zduńskowolskiego uczestniczyć 

będzie w X Europejskim Kongresie Gospodarczym                                                                                       

w Katowicach. 

 

Wydział Zamówień Publicznych 

W dniu 03.01.2018r. została podpisana umowa z firmą CORRECT E. Mikas, J. Mikas 

SPÓŁKA JAWNA z siedzibą w Zduńskiej Woli ul. Wandowa 12/14 na realizację 

zamówienia publicznego poniżej 30 tys. euro  pn. „Dostawa artykułów biurowych i 

materiałów eksploatacyjnych do drukarek  i kserokopiarek na potrzeby Starostwa 

Powiatowego w Zduńskiej Woli”. Wartość umowy wynosi 134 000,00 zł brutto, termin 

realizacji zamówienia do 31.12.2018 r.  

Zostały podpisane umowy na realizację zadania pn.„Ubezpieczenie Powiatu 

Zduńskowolskiego Oraz Jednostek Organizacyjnych Powiatu Zduńskowolskiego” na  

Części I dotyczącą ubezpieczenia mienia od wszystkich ryzyk, ubezpieczenie sprzętu 

elektronicznego od wszystkich ryzyk oraz Ubezpieczenie Odpowiedzialności Cywilnej  

i Części II dotyczącą ubezpieczenia komunikacyjnego: OC, Autocasco, NNW, 

Assistance, Auto-Szyby. Umowa została podpisana z  Sopockim Towarzystwem 

Ubezpieczeń ERGO HESTIA SA na łączną kwotę w wysokości 119 998,55 zł. 

Wykonawca został wybrany ramach przetargu nieograniczonego poniżej 30 tys. euro.  

 

      Drogi 

1. Trwa wykonywanie usług transportowo - sprzętowych w zakresie zimowego 

utrzymania ulic i dróg powiatowych na terenie powiatu zduńskowolskiego.  

Zadanie realizują firmy :  

a) Zakład Usług Komunalnych Spółka Cywilna, Barbara Pabich Jarosław Pabich, 

z siedzibą w Zduńskiej Woli (98-220), ul. Spacerowa 72/64 w częściach 

Część  I -  na terenie gminy Zduńska Wola – wartość 151.000 zł. 

Część II -  na terenie gminy Zapolice – wartość 151.000 zł. 

Część IV -  na terenie miasta Zduńska Wola część A (północna), obejmująca ulice: 
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Spacerową, Szkolną, Kilińskiego, Dąbrowskiego, Plac Wolności, Juliusza, Getta 

Żydowskiego, Tymienicką, Szadkowską, Henrykowską, Opiesińską, Wiejską – 

wartość 119.000 zł.  

 

Część V - na terenie miasta Zduńska Wola część B (południowa), obejmująca ulice: 

Łaską, Sieradzką, Wiejską, Kościelną, Złotą, Widawską, Piwną, Paprocką, Świerkową, 

Jodłową, Staszica, Spółdzielczą, Karsznicką i Kolejową – wartość 188.000 zł. 

 

b) SPÓŁDZIELNIĄ KÓŁEK ROLNICZYCH W SZADKU z siedzibą w Starostwo 

Szadek 13B, 98-240 Szadek, 

Część III -  na terenie gminy i miasta Szadek –wartość 71.000 zł.  

  Wykonywanie usług zimowego utrzymania dróg powiatowych odbywa się będzie 

według następujących zasad : 

1) wykonanie usługi zimowego utrzymania dróg następuje tylko na indywidualne, 

pisemne, bądź ustne zlecenie Zamawiającego na wszystkich ulicach i drogach  

pozamiejskich i rozliczane jest według cen jednostkowych oraz czasu pracy sprzętu i 

ilości zużytego materiału; 

2) każdorazowe rozpoczęcie usługi od momentu otrzymania zlecenia od upoważnionej 

osoby Zamawiającego (pisemnie lub telefonicznie) nastąpić ma w czasie nie dłuższym 

niż jedna godzina; 

3) w sytuacjach zagrażających bezpieczeństwu ruchu drogowego podjęcie zleconych 

czynności powinno nastąpić niezwłocznie; 

Odśnieżania i usuwania śliskości ścieżek rowerowych i chodnika znajdującego się                   

w pasie drogi powiatowej, jeżeli chodnik ten nie przylega bezpośrednio do sąsiedniej 

nieruchomości, znajdującej się poza pasem drogowym, są wykonywane co do zasady 

przez pracowników Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli, przy użyciu 

własnego sprzętu i zgromadzonej mieszanki piasku i soli oraz samej soli.  

Koordynacja wykonywania usługi, przyjmowanie zgłoszeń od mieszkańców                                 

i wydawanie dyspozycji wyjazdów sprzętu prowadzone będzie przez pracowników 

administracyjnych Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli.  

2. Do dnia 31 stycznia 2018 r. Powiatowy Zarząd Dróg w Zduńskiej Woli ma zamiar 

złożyć w Urzędzie Marszałkowskim w Łodzi wniosek o dofinansowanie „Przebudowy 
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drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – Lichawa Etap I” na 

odcinku 1,5 km. 

 

Wartość zadania ogółem         -     1.610.000,00 zł.  

              

Roboty budowlane        -     1.586.346,94 zł.  

Nadzór inwestorski + tablice     -          23.653,06 zł. 

 

Koszty kwalifikowane       -     1.365.784,50 zł. 

Koszty niekwalifikowane      -        244.215,50 zł.  

 

Wkłady Partnerów: 

 

Powiat Zduńskowolski                                             -        590.529,30 zł  

Urząd Marszałkowski                    -        819.470,70 zł. 

Gmina Szadek         -        200.000,00 zł 

 

Droga będzie posiadała na całej swojej długości nawierzchnię z betonu asfaltowego, 

o następujących warstwach konstrukcyjnych :  

 

          Koszt kwalifikowany zadania: 

- warstwa ścieralna z betonu asfaltowego 0/11 grubości 5 cm, (AC 11S KR2) 

- podbudowa z kruszywa łamanego 0/31,5 stabilizowanego mechanicznie                                      

o grubości 15 cm.    

- pobocza i zjazdy z destruktu asfaltowego o gr. 5 cm. ułożonego na kruszywie 

naturalnym niesortowanym o gr. 10 cm. 

 

Koszt niekwalifikowany zadania: 

- chodniki z kostki betonowej gr. 8 cm. na podsypce cementowo piaskowej gr. 3 cm. i 

podbudowie z kruszywa łamanego stabilizowanego mechanicznie gr. 10 cm.   

 

3. Do dnia 31.01.2018 r. po dokonaniu odpowiednich przesunięć na sesji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego, Powiatowy Zarząd Dróg w Zduńskiej Woli ma zamiar dokonać 

zakupu ciągnika rolniczego w wersji drogowej wraz z pługiem śnieżnym łamanym i 
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posypywarką drogową z przeznaczeniem komunalnym i wałkiem odbioru mocy, 

realizowana w ramach zadania inwestycyjnego „Zakup ciągnika wraz z osprzętem do 

utrzymania ciągów pieszych i pieszo – rowerowych” 

W postępowaniu przetargowym wyłoniono dostawcę – firmę HYDRO-MASZ Sp. z o. 

o. Spółka Komandytowa z siedzibą w Zapole 79/5, 98-275 Brzeźno. 

Wartość zamówienia to 126.075,00 zł (słownie: sto dwadzieścia sześć tysięcy 

siedemdziesiąt pięć zł 0/100 brutto), w tym: 

a) 113.406,00 zł brutto stanowi wynagrodzenie za ciągnik rolniczy (marka/typ: 

TYM T503), 

b) 7.995,00 zł brutto stanowi wynagrodzenie za pług (marka/typ: Samasz City 

200),  

c) 4.674,00 zł brutto stanowi wynagrodzenie za posypywarkę (marka/typ: Pom 

Augustów N 031 M/1).  

Sprzęt będzie wykorzystywany zarówno w okresie zimowym, ale sam ciągnik będzie 

miał za zadanie zamiatanie chodników, placów oraz ścieżek rowerowych i koszenie 

poboczy latem.  

 

4. W dniu 23.01.2018 r. Powiatowy Zarząd Dróg w Zduńskiej Woli podpisał umowę z 

Panią Beatą Kamola prowadzącą działalność gospodarczą pod nazwą: Usługi 

Transportowo – Komunalne Beata Kamola z siedzibą Czechy 11, 98-220 Zduńska 

Wola na „Wykonywanie usług z zakresu konserwacji koron drzew w pasie drogowym 

dróg powiatowych na terenie powiatu zduńskowolskiego”. Wartość prac to 50.000 zł. 

brutto i obejmuje konserwację całych koron drzew rosnących w pasie drogowym nw. 

ulic : 

a) Nr 4929E ul. Łaskiej w Zduńskiej Woli na odcinku od ul. Plac Wolności                                            

do ul. Szkolnej (bez klonów kulistych) ok. 100 szt., 

b) Nr 4915E ul. Paprockiej w Zduńskiej Woli ok. 85 szt., 

c) Nr 4921E ul. Spacerowej w Zduńskiej Woli w rejonie skrzyżowania z ul. Chopina  

- 8 szt., 

d) Nr  4929E Plac Wolności w Zduńskiej Woli strona wschodnia - 5 szt., 

e) Nr  4913E ul. Juliusza w Zduńskiej Woli - 1 szt., 

f) Nr 4923E ul. Karsznickiej w Zduńskiej Woli pod linią oświetlenia ulicznego, na 

odcinku od ul. Łaskiej do Spółdzielczej – ok. 72 szt., 
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g) oraz 14 szt. w pozostałych częściach miasta Zduńska Wola wskazanych przez 

zamawiającego. 

 

Prace zostaną wykonane do 15.04.2018 r.  

Wydział Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości 

 Poniżej przedstawiam informacje dotyczące podejmowania działań 

międzysesyjnych przez  jednostki organizacyjne pomocy społecznej, Powiatowy Urząd 

Pracy w Zduńskiej Woli i Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli 

za okres od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego: 

I. W części dotyczących działań międzysesyjnych prowadzonych przez placówki 

pomocy społecznej: 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym 

realizowało zadania statutowe. 

W dniu 20 grudnia 2017 r. w Spółdzielni Inwalidów „BONEX” odbył się odbiór 

samochodu zakupionego w ramach projektu „Zakup pojazdu o liczbie miejsc - 9 wraz 

z kierowcą, przystosowanego do przewozu osób                                                                                           

z niepełnosprawnością ruchową również poruszających się na wózkach inwalidzkich 

w celach związanych z rehabilitacją zawodową, leczniczą  i społeczna uczestników 

Warsztatu Terapii Zajęciowej i pracowników Spółdzielni Inwalidów”, który jest wynikiem 

złożonego za pośrednictwem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej 

Woli wniosku w ramach Programu wyrównywania różnic między regionami III. Koszt 

ogólny przedsięwzięcia wyniósł 126.000,00 zł. z tego: wkład własny wyniósł 46.000,00 

zł., dofinansowanie z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

80.000,00 zł. 

Z dniem 01 stycznia 2018 r. Powiatowe Centrum zmieniło adres siedziby. Obecnie 

znajduje się przy ulicy Dąbrowskiego 15 w Zduńskiej Woli. 

W dniu 16.01.2018 r. odbył się odbiór samochodu zakupionego przez Urząd Miasta 

Zduńska Wola dla Szkoły Podstawowej Nr 9 z Oddziałami Integracyjnymi za 

pośrednictwem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli. Koszt 

przedsięwzięcia - 138.498 zł,  dofinansowanie z PFRON - 80.000 zł., wkład własny - 

58.498,00 zł. 

Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach w okresie 

międzysesyjnym realizował zadania statutowe. 
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Środowiskowy Dom Samopomocy w Przatówku w okresie międzysesyjnym realizował 

 swoje zadania statutowe. 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Zduńskiej Woli przy ul. Łaskiej 46 w okresie 

międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe. 

Dom Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym realizował 

swoje zadania statutowe. 

Dom Pomocy Społecznej w Prztówku w okresie międzysesyjnym realizował swoje 

zadania statutowe. 

 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Zduńskiej Woli przy ul. Dąbrowskiego 15 w 

okresie międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe, ponadto: 2-10.01.2018 

r. - współpraca ze sztabem WOŚP przy Powiatowym Międzyszkolnym Ośrodku 

Sportowym w Zduńskiej Woli przy ul. Dolnej – przygotowywanie i przekazanie 

rękodzieł i prac plastycznych na licencje na rzecz WOŚP. 

II. W części dotyczących działań międzysesyjnych prowadzonych przez Powiatowy 

Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

      1. Odbyły się giełdy pracy z pracodawcą: Bar przy Izolacji Sp. Cywilna, Pączkarnia 

Ogińskiego i MAWO TECHNOLOGY S. J.; z firmą BEPARII FOOD,  ZPUH BERTEL, 

z Miejską Biblioteką Publiczną w Zduńskiej Woli, ZPHU Milektron, z firmą Marcin 

Hruszka, 

      2.  w okresie od 15.12.2017 r. do 21.12.2017 r. przyjęto do realizacji 12 krajowych ofert  

pracy. Pracodawcy deklarowali chęć zatrudnienia osób między innymi na 

stanowiskach takich jak: szwaczka, technik prac biurowych, bibliotekarz, opiekunka w 

żłobku/klubie dziecięcym czy kierowca samochodu dostawczego. 

3. w okresie od 15.12.2017 r. do 21.12.2017 r. zarejestrowanych zostało 136 

oświadczeń o zamiarze powierzenia wykonywania pracy cudzoziemcom,                                       

w tym 135 dla obywateli Ukrainy oraz 1 dla obywatela Białorusi. 

4. w okresie od 27.12.2017 r. do 04.01.2018 r. przyjęto do realizacji 22 krajowe oferty 

pracy. Pracodawcy deklarowali chęć zatrudnienia osób między innymi na 

stanowiskach takich jak: stolarz, pomocnik stolarza, sprzedawca, kierowca, kucharz, 

fizjoterapeuta, handlowiec czy technik administracji. 

5. w okresie od 27.12.2017 r. do 04.01.2018 r. zarejestrowanych zostało 160 
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oświadczeń o zamiarze powierzenia wykonywania pracy cudzoziemcom dla obywateli 

Ukrainy. 

6. w dniu 28.12.2017 r. odbyła się giełda pracy z firmą ZPUH BERTEL zainteresowaną 

przyjęciem osoby na stanowisko monter sieci telekomunikacyjnych. W wyniku 

przeprowadzonej rekrutacji pracodawca wybrał odpowiednią osobę spełniającą 

wymagania zawarte w krajowej ofercie pracy. 

7. z dniem 1 stycznia 2018 r. weszły w życie nowe przepisy dotyczące dostępu 

cudzoziemców z państw spoza UE/EOG do polskiego rynku pracy. Zmiany dotyczą 

głównie pracy krótko terminowej i sezonowej. Oświadczenia                           o 

powierzeniu pracy cudzoziemcowi będą rejestrowane tylko w przypadku prac nie-

sezonowych wykonywanych przez obywateli  z państw spoza UE/EOG (do 6 miesięcy 

w ciągu kolejnych 12 miesięcy). Jednocześnie będzie możliwość ubiegania się o 

wydanie zezwolenia na pracę sezonową (do 9 miesięcy w roku kalendarzowym) dla 

obywateli wszystkich państw trzecich. 

8. w okresie od 05.01.2018 r. do 11.01.2018 r. przyjęto do realizacji 31 krajowych ofert 

pracy. Pracodawcy deklarowali chęć zatrudnienia osób między innymi na 

stanowiskach takich jak: kierowca samochodu dostawczego, szwaczka, prasowaczka, 

handlowiec, terapeuta zajęciowy, nauczyciel plastyki, pracownik biurowy czy 

recepcjonista. 

9. w okresie od 05.01.2018 r. do 11.01.2018 r. zarejestrowanych zostało 11 

oświadczeń  o  powierzeniu wykonywania pracy cudzoziemcom, w tym 10 dla 

obywateli Ukrainy oraz  1 dla obywatela Białorusi. 

10. w okresie od 12.01.2018 r. do 18.01.2018 r. przyjęto do realizacji 17 krajowych 

ofert pracy. Pracodawcy deklarowali chęć zatrudnienia osób między innymi na 

stanowiskach takich jak: kierowca samochodu dostawczego, doradca klienta, 

magazynier, sprzedawca, asystent stomatologa czy pracownik biurowy. 

11. w dniu 18.01.2018r. zostało wysłane do Wojewódzkiego Urzędu Pracy                                     

w Łodzi zgłoszenie udziału PUP w Programie Regionalnym pn. „aktywizacja 

zawodowa osób bezrobotnych w wieku 30 – 50 lat”. Program będzie realizowany w 

ramach środków algorytmu Funduszu Pracy. W ramach programu zaplanowano udział 

10 osób tj.: 5 staży, 3 szkolenia oraz 2 dotacje. Łączna wartość programu to 77 200,00 

zł. 

12. w ramach stałej współpracy pomiędzy Powiatowym Urzędem Pracy                                            

w Zduńskiej Woli  a Centrum Informacji i Planowania Kariery Zawodowej 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy   w Łodzi oddział w Sieradzu w dniu 18.01.2018  r. 
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odbyła się grupowa porada zawodowa prowadzona  przez doradcę zawodowego z 

CIiPKZ. Temat porady grupowej to ,, Odkryj swoje możliwości zawodowe” celem zajęć 

było kształtowanie aktywności w szukaniu pracy- spotkanie skierowane było dla osób 

bezrobotnych z ustalonym III profilem pomocy skierowanie do udziału w zajęciach 

otrzymało 13 osób. 

III. W części dotyczących działań międzysesyjnych, prowadzonych przez 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli: 

Deklaracja z Ministerstwa Zdrowia na temat przeznaczenia na rzecz 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o. o. kwoty 1 460 000,00 zł na zakup 

gastrofiberoskopu, kolonofiberoskopu z torem wizyjnym, rektoskopu, 

bronchofiberoskopu, aparatu USG do badań ginekologicznych oraz zakup karetki 

specjalistycznej. 

Działania statutowe. 

IV. W części działań międzysesyjnych prowadzonych przez Wydział Spraw 

Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości: 

W dniu 12 stycznia 2018r. odbyło się Noworoczne Spotkanie                                                                 

z Przedsiębiorcami, Ludźmi Kultury, Nauki i Sztuki. Podczas spotkania wręczone 

zostały statuetki ,,Przyjaciel Powiatu Zduńskowolskiego” oraz podziękowania dla 

osób/firm za współpracę na rzecz rozwoju gospodarczego Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Wydział Edukacji 

W dniu  18 stycznia 2018 r.  w Zespole Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli odbył się 

„Festiwal Kolęd i Pastorałek” współorganizowany przez Stowarzyszenie na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych. 

19 stycznia br. w sali widowiskowej Powiatowego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Zduńskiej Woli odbył się uroczysty koncert z organizowany z okazji Dnia Babci 

i Dziadka. 

W styczniu ukazał się coroczny ranking Perspektyw, w którym znalazły się trzy szkoły 

ponadgimnazjalne prowadzone przez powiat zduńskowolski.                                                                

W rankingu techników Zespół Szkół Elektronicznych w Zduńskiej Woli zajął 11 miejsce 

w województwie łódzkim otrzymując „Srebrną Tarczę”. W rankingu liceów – I Liceum 

Ogólnokształcące w Zduńskiej Woli zajęło 35 miejsce w województwie i otrzymało 

„Brązową Tarczę”. W rankingu liceów znalazło się również II Liceum 

Ogólnokształcące, które zajęło 47 miejsce w województwie. 
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W dniu 23 stycznia br. uczniowie klas wojskowych Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego 

i J. Sylli w Zduńskiej Woli wraz z nauczycielami i Wicestarostą Panem Marcinem 

Łabędzkim oddali hołd Powstańcom Styczniowym, składając kwiaty na mogile 

w Szadku, pod pomnikiem w Sędziejowicach oraz uczestnicząc we mszy św. w intencji 

ofiar walki o niepodległość w latach 1863-64. 

 

Wydział Promocji, Kultury i Sportu 

W dniu 6 stycznia uczestniczył w Orszaku Trzech Króli.  

7 stycznia  był obecny podczas uroczystej Eucharystii Dziękczynnej                                                 

z okazji rocznicy urodzin i Chrztu Świętego Maksymiliana Marii Kolbego. 

8 stycznia brał udział w spotkaniu Powiatowej Rady Sportu. 

W dniu 13 stycznia był obecny podczas Obchodów Jubileuszu Klubu „Rzemieślnik”. 

14 stycznia uczestniczył w wydarzeniach Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 

sztab mieścił się na terenie Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego przy 

ul. Dolnej. 

W dniu 15 stycznia uczestniczył w podpisaniu umowy WTZ BONEX. 

14 grudnia uczestniczył w spotkaniu noworocznym w Łasku.                                                      

18.01.2017 r. był obecny na Festiwalu Kolęd i Pastorałek w Zespole Szkół Specjalnych 

im. M. Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli, tego dnia uczestniczyłem w odprawie 

rocznej w Komendzie Powiatowej Policji, w tym dniu byłem obecny na Wieczorze                      

z Wawrzynem. 

23 stycznia 2018 r. był obecny na Radzie Zatrudnienia w Powiatowym Urzędzie Pracy. 

25 stycznia uczestniczył w sesji w Starostwie Powiatowym w Łasku, tego dnia byłem 

obecny na Gali Menedżera Roku Regionu Łódzkiego, wydarzenie odbyło się                                  

w Filharmonii Łódzkiej.  

 

Radna Joanna Pawłowska do zduńskowolskiego szpitala trafi sprzęt na 1.400.000 zł. 

Kto to złożył wniosek, czy Minister Schreiber czy dyrekcja szpitala? Jeżeli pan Minister 

to czy w porozumieniu z dyrekcją szpitala? 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że wniosek na Komisji Finansów złożył pan 

Poseł Schreiber, dyrektor d.s. medycznych pan Kałdoński wcześniej zgłaszał panu 

ministrowi celowość zakupu tego sprzętu. 

 

Radny Marcin Rybka poinformował, że istotnie wniosek złożył pan minister Schreiber 
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i te pieniądze są zapisane w budżecie państwa na rok 2018.  Wcześniej osobiście 

spotkał się z dyrektorem Kałdońskim poinformował, go że jest możliwość pozyskania 

środków na sprzęt onkologiczny pod kątem profilaktyki przewodu pokarmowego.    

 

Przewodniczący rady Janusz Kochelski przypominał, że prof. Kałużewski zabiegał o 

taki sprzęt w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy, czy jest zasadnym by taki sam 

sprzęt trafił do szpitala.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że wyniku Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy szpital pozyskał sprzęt na kwotę 1.200.000,00 zł w tym aparat typu 

laparoskop. Część sprzętu stanowi wyposażenie Regionalnego Ośrodka Profilaktyki 

chorób nowotworowych. W miesiącu grudniu sprzęt w części trafił do 

zduńskowolskiego szpitala, trwa proces jego uruchomienia.  

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała jak pan dyrektor uzasadniał potrzebę karetki.  

 

Radny Marcin Rybka poinformował, że z wiedzy jaką posiada Wielka Orkiestra 

Świątecznej Pomocy nie doposaży szpitala w sprzęt, który został zapisany w budżecie 

(gastrofiberoskop, kolono fiberoskop, rektoskop, bronchofiberoskop). Będzie to 

zupełnie inny sprzęt. Jest w szpitalu kolonoskop ale jest używany w bardzo 

ograniczonym stopniu. Wyposażenie szpitala w ten sprzęt spowoduje, że będzie 

można przebadać pacjentów. Pan dyrektor zobowiązał się do ściągnięcia dobrego 

specjalisty do obsługi tego sprzętu.  Karetka jest jak najbardziej potrzebna, te co są na 

stanie są już zużyte. Ma to być specjalistyczna karetka. Taka była inicjatywa. Koszt 

takiej karetki to około pół miliona złotych.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że cieszy się z takiego wsparcia. Ma 

nadzieję, że z czasem dojdzie do rozbudowy szpitala, na bieżąco czyniona jest 

modernizacja. Wspólna troska jest jak najbardziej pozytywna. Jest wiele obszarów w 

szpitalu, który wymaga unowocześnienia. Liczy na zmiany ustawowe, by lekarze nie 

uciekali ze szpitali.  

 

Radny Marcin Rybka stwierdził, że oddział ginekologiczno- położniczy czyni starania 

o pozyskanie pacjentek. Ultrasonograf jest dedykowany do profilaktyki nowotworowej 

ale przy doposażeniu go może służyć do badania i diagnostyki wczesnej ciąży.  Zapytał 
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jak wygląda kwestia środków na gabinety higienistyczne w szkole. Co zostało kupione, 

dla których szkół i w jakiej wysokości.  

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki poinformował, że z tych funduszy powiat nie był w stanie 

skorzystać. Wniosek i umowa wpłynęły 21 grudnia br. dzień przed sesją. Nie było firmy, 

która w tak krótkim czasie byłaby w stanie dostarczyć wyposażenie do gabinetów w 

szkołach. Z informacji uzyskanej od wojewody wniosek można złożyć w całości 

ponownie w tym roku. W ubiegłym roku wniosek był składany dwa razy: w październiku 

i w listopadzie. W październiku wniosek nie zastał zakwalifikowany. Drugi wniosek 

został zakwalifikowany ale informacja o tym wpłynęła 21 grudnia br. Umowa została 

odebrana 27 grudnia tuż po świętach. Na realizację umowy były tylko trzy dni. 

Najbliższy termin proponowany przez firmy na dostarczenie sprzętu to koniec lutego. 

Zatem z przyczyn technicznych realizacja tego zadania nie była możliwa.  

 

Radny Marcin Rybka stwierdził, że taka sytuacja miała miejsce w skali całego kraju. 

Mając wiedzę, że te środki będą można było prowadzić rozmowy wcześniej z firamami. 

Rozmowy zostały rozpoczęte za późno. Przeszły pieniądze, które można było 

pozyskać bez wkładu własnego. Przez zaniedbanie gabinety nie będą udoskonalone. 

O jakiej kwocie jest mowa? 

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki poinformował, że wniosek złożyło 5 szkół po 6.700 na 

szkołę. Wiele powiatów tej dotacji nie przyjęło z racji uregulowań zawartych w ustawie 

o finansach publicznych. Sprzęt powinien być dostarczony, zamontowany i przyjęty 

takie informacje zawiera się w sprawozdaniu na koniec grudnia. Firmy fakturę mogły 

wystawić na koniec grudnia ale sprzęt mogły dostarczyć na koniec lutego początek 

marca. Miasto Zduńska Wola również nie podjęło się tego zadania. Rząd stawia 

samorządy pod ścianą. Nie jest to sprzęt, który na co dzień leży na półce, sprzęt został 

zamówiony przez powiaty, których wnioski zostały pozytywnie rozpatrzone w 

październiku. Firmy nie były w stanie podjąć się realizacji zamówień na ten sprzęt ze 

względu na dużą ilość zamówień. Wiele samorządów złożyło zamówienie w tym 

samym czasie. O programie była mowa bardzo długo ale umowa wpłynęła 21 grudnia. 

Wniosek będzie można złożyć ponownie. Mniejszym ryzykiem było nie podjęcie 

środków co daje możliwość złożenia wniosku ponownie. Nie ma informacji, kiedy  

wojewoda uruchomi środki. Reasumując program został rozpoczęty na początku 

minionego roku a środki zostały rozdysponowane na trzy dni przed końcem roku.  
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Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Kochelski do Komisji Uchwał zgłosił: 

1/ Radnego Romualda Solarka  – Przewodniczący Komisji, 

2/ Radnego Marcina Rybkę – Członek, 

3/ Radnego Przemysława Strzelczyka  – Członek. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów „za”) przyjęła powyższy skład Komisji.  

 

Punkt 6 

Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu zduńskowolskiego                           

w 2017 r.   

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja przyjęła sprawozdanie.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej omówił w formie multimedialnej  

 

stan ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu.  

 

Radny Przemysław Strzelczyk zapytał o stan gotowości operacyjnej jednostki                                     

w Zapolicach i Pstrokoniach.  Jako jedyne mają ocenę  3. Czym jest to spowodowane.  

 

Radny Dariusz Kubiak zapytał kiedy zapadnia decyzja o przydzieleniu samochodu 

ratownictwa dla komendy. Czy jednostka ma dostęp do magazynu powodziowego.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej Łukasz Drzewiecki poinformował, 

że jednostki są w gotowości operacyjnej ale zatrudnienie w różnych firmach utrudnia 
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udział w akcjach. Zaniżona ocena podyktowana jest małą ilością osób pojawiających 

się podczas inspekcji. Jednostka w Zduńskiej Woli nie ma w normatywie takiego 

samochodu ale po przedstawieniu analizy w Komendzie Wojewódzkiej i Głównej jest 

zgoda na zwiększenie normatywu i wyposażenie jednostki w taki pojazd. Jednostka 

wystąpiła z wnioskiem o pozyskanie tego pojazdu. Do magazynu powodziowego 

jednostka ma dostęp 24 godz. na dobę.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższą informację.  

 

Punkt  7  

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2017 r.   

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja przyjęła sprawozdanie.  

  

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 8 

Sprawozdania: merytoryczne i finansowe z realizacji zadań powiatowej biblioteki 

publicznej dla powiatu zduńskowolskiego powierzonych Miejskiej Bibliotece Publicznej 

im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli w 2017 r.  

 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja przyjęła sprawozdanie.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  
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Punkt 9  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

powiatu zduńskowolskiego dla niepublicznych szkół posiadających uprawnienia szkoły 

publicznej i niepublicznych placówek oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16  głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXXIX/1/18 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu powiatu 

zduńskowolskiego dla niepublicznych szkół posiadających uprawnienia szkoły 

publicznej i niepublicznych placówek oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

 

Punkt 10 

Analiza wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego wynikających z obowiązku realizacji art. 30 a Karty Nauczyciela 

za rok 2017.   

 

Rada Powiatu przyjęła analizę. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w przedmiocie ustanowienia  

partnerstwa i przyjęcia pomocy finansowej od Gminy i Miasta Szadek. 
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Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

 

Radna Joanna Pawłowska  zwróciła uwagę, że jeden z członków komisji uchwał 

opuścił obrady. Co w takiej sytuacji? 

 

Radca prawny Magdalena Szablewska - Gmerek poinformowała, że statut powiatu nie 

reguluje tej kwestii, również ustawa o samorządzie powiatowym nie podnosi tej kwestii. 

Zaproponowała o uzupełnienie składu o kolejnego radnego z listy.  

 

Do komisji uchwał wszedł Radny Piotr Warchlewski.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) wyraziła zgodę o uzupełnienie 

składu komisji o radnego Piotra Warchlewskiego. 

 

Wiceprzewodniczący rady Stanisław Szuster zapytał czy zadania inwestycyjne 

zaplanowane na terenie gminy i Miasta Szadek będą realizowane w mniejszym 

zakresie.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że decyzję jaki obrać kierunek podejmie 

wysoka rada. Inwestycje na terenie gminy miały duże rozmiary (ul. Widawska, 

termomodernizacja domu pomocy społecznej – to zadania na milionowe kwoty).  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17  głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXXIX/1/18 

w sprawie zawarcia umowy w przedmiocie ustanowienia partnerstwa i przyjęcia 

pomocy finansowej od Gminy i Miasta Szadek. 
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Punkt 12 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2017 r.  

 

 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja przyjęła sprawozdanie.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja przyjęła sprawozdanie. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2018–2035 – 

FK.1/18.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16  głosów „ za”) podjęła Uchwałę Nr XXXIX/1/18  

zmieniającą UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2018–2035 – FK.1/18.  

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2018 – FK.2/18.   

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16  głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr  XXXIX/4/18 

zmieniającą UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018 

 

Punkt 15 

Interpelacje i zapytania Radnych.   

 

Radny Romuald Solarek zgłosił interpelacje w sprawie podwyższenia wysokości 

dodatków za wychowawstwo i motywacyjnego dla nauczycieli szkół podległych 

Starostwu Powiatowemu.  

 

Radny Przemysław Strzelczyk zgłosił problem drzew przy drodze powiatowej z Zapolic 

do Zduńskiej Woli na odcinku Zmyślona. Drzewa są bardzo pochylone nad jezdnią i 

stwarzają poważne zagrożenie. Poprosił o poważne potraktowanie problemu.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt poinformował, że interweniował w 

tej sprawie, przybyły na miejsce leśniczy lasów państwowych dokonał oględzin kilku 

drzew i stwierdził, że drzewa pochylają się w stronę światła i na tym się inspekcja 
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skończyła. 31 października wystąpił w tej sprawie na piśmie do Nadleśnictwa Kolumna, 

wskazując bezpośrednie zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu drogowym na odcinku 

Zduńska Wola- Zapolice.  5 grudnia wpłynęła odpowiedź pana leśniczego, w którym 

odpowiedział, że stan bezpieczeństwa nie jest zagrożony, dbanie o zasób jest 

wykonywany w sposób właściwy, nie stwierdzono zagrożenia poprzez pochylające się 

drzewa a jeżeli zarząd dróg uważa że czubki drzew stwarzają zagrożenie to pod ich 

nadzorem może je przyciąć.  Za zgodą zarządu powiatu wystąpi z wnioskiem do 

Prokuratury Rejonowej w Zduńskiej Woli o przyjrzenie się sprawie. Jest wiele 

interwencji na tych odcinkach drogi. Będzie dalej interweniował w tej sprawie.  

 

Radny Dariusz Kubiak zgłosił interpelację dotycząca funkcjonowania oraz zamiaru 

likwidacji prosektorium w Zduńskiej Woli.  

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała w kwestii przekazanego sprzętu do szpitala, czy 

to będzie sprzęt czy będą pieniądze. Kiedy  dotrą.  Czy będzie miał kto ten sprzęt 

obsługiwać. Skoro sprzęt jest dedykowany profilaktyce, czy pan prezes środki na te 

programy znajdzie w swoim budżecie czy będzie występował do rady o przyznanie 

dodatkowych pieniędzy.  

 

Prezes szpitala Janusz Ratajczak poinformował, że to jaki sprzęt ma być - było 

konsultowane. Jest to sprzęt na kwotę 1.460.000,00 zł. czyli sprzęt plus karetka 

specjalistyczna. Sprzęt jest bardzo potrzebny i będzie miał go kto obsługiwać.                             

W szpitalu jest już taki sprzęt ale ze względu na to, że po każdym zabiegu wymaga 

dokładnego mycia, wydłuża to czas oczekiwania na badanie. Będzie teraz można tych 

badań wykonywać więcej. Karetka jest jak najbardziej potrzebna. Zespoły ratownictwa 

medycznego i karetki zostaną przy dysponencie, natomiast dyspozytornie będą pod 

zwierzchnictwem wojewody. Lekarze ginekolodzy wielokrotnie zgłaszali potrzebę USG 

na sowim oddziale. Również sprzęt do badań pod kątem nowotworów jest jak 

najbardziej pożądany. Są lekarze, którzy potrafią ten sprzęt obsługiwać.  

Jeżeli chodzi o środki są one z rezerwy celowej. Po zatwierdzeniu przez wojewodę 

zostaną spisane stosowne umowy. Uruchomiona zostanie cała procedura dotycząca 

przetargów. Do końca roku sprzęt zostanie zakupiony i zainstalowany w szpitalu.   

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała ilu lekarzy może przeprowadzać kolonoskopię                     

w zduńskowolskim szpitalu. 
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Prezes szpitala Janusz Ratajczak w tej chwili jest jeden specjalista, który się tym 

zajmuje. Nie jest wykluczone, że w przyszłości będzie to jeszcze dodatkowy lekarz.  

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała czy sprzęt będzie ścisłe związany z określonymi 

programami profilaktycznymi na to trzeba będzie znaleźć pieniądze.  

 

Prezes szpitala Janusz Ratajczak poinformował, że nie będzie to związane  

programami. 

 

Punkt 16 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radna Joanna Pawłowska wystąpiła z wnioskiem o poparcie inicjatywy nazwania 

ronda na skrzyżowaniu ulic Dolna, Piwna Paprocka „rondem 100-lecia”. Pismo stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Punkt 17 

Sprawy różne. 

 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Punkt 18 

Zakończenie XXXIX sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Janusz Kochelski zakończył posiedzenie  XXXIX                       

sesji V kadencji.  

 

 

                   Przewodniczący 

       Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

    Janusz Kochelski  


